

简介



庄祖鲲牧师

庄祖鲲博士,福建省晋江县人,出生于台湾. 1970年台大化工系毕业后,总计在台湾工业界及国家研究所服务将近十五年,期间并曾于1983年获得美国西北大学化工博士学位. 1990年庄博士有鉴于海峡两岸都面临信仰及道德的危机,乃辞去研究所的职务,再度赴美攻读神学. 1995年他获得芝加哥三一神学院的文化学(Intercultural Studies)哲学博士学位. 随后庄博士搬到美国麻州波士顿迄今, 现任波士顿真理堂牧师, 也常在中国、美国、东南亚及其它地区华人神学院教授神学课程. 庄博士主要著作有《契合与转化: 基督教与中国文化更新之路》(陕西师大 2008)、《宣教历史》、《宣教神学》和《宣教与文化》(使者, 2004)三本宣教丛书,《说禅论道》(世界知识 2009), 及《迥别》(2014)等书。

Dr. Tsu-Kung Chuang had a Ph. D. degree in Chemical Engineering from Northwestern University at 1983. After serving in industry and national laboratory for 15 years, he went back to the US to study in seminary and earned a second Ph. D. degree in Intercultural Studies from Trinity Evangelical Divinity School (IL) at 1995. Dr. Chuang is serving as the pastor of Emeth Chapel in Burlington, MA and an itinerant preacher and lecturer. He had published three books regarding to the Mission Theology, History and Culture in 2004. He also published a new book *Zen and Dao: Dialogue between Christianity with Buddhism, Confucianism and Daoism* (in Chinese, World Knowledge Press, China, 2009).